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ZÁPIS 

z 12. ZASADNUTIA RADY PARTNERSTVA PRE INTEGROVANÝ ÚZEMNÝ 

ROZVOJ BRATISLAVSKÉHO SAMOSPRÁVNEHO KRAJA NA ROKY 2021-2027 

 

Termín rokovania dňa: 17. 12. 2024 o 13:00 hod. 

Miesto konania: Úrad Bratislavského samosprávneho kraja, Sabinovská 16, Bratislava - 

rokovacia miestnosť 

Na úvod 12. zasadnutia sa predseda Rady partnerstva Juraj Droba ospravedlnil za neskorší 

začiatok, z dôvodu stretnutia predstaviteľov územia, kvôli konkrétnemu bodu, vďaka čomu 

došlo medzi predstaviteľmi územia k dohode. Následne privítal všetkých prítomných a 

oficiálne otvoril zasadnutie. 

Sekretariát RP overil uznášaniaschopnosť potvrdením 34 prítomných členov s hlasovacím 

právom. 

 

Bod č. 1: Schválenie programu zasadnutia 

Predseda Rady partnerstva následne odovzdal slovo p. Furikovi, ktorý predniesol technické 

pokyny k hlasovaniu a následne predstavil prítomným členom návrh programu zasadnutia, 

obsahujúci 27 bodov:  

1. Schválenie programu zasadnutia 

2. Aktualizácia projektového zásobníka Integrovanej územnej stratégie Bratislavského 

kraja na roky 2021-2027 (verzia4.3) 

3. Schválenie indikatívneho harmonogramu zasadnutí Rady partnerstva pre integrovaný 

územný rozvoj Bratislavského kraja na rok 2025 

4. - 11. Úprava uznesení vo vzťahu k výzve na opatrenia 2.1.2 a 2.2.2 Programu Slovensko 

12. - 18. Projektové zámery v rámci opatrenia 2.7.4 Podpora budovania prvkov zelenej a 

modrej infraštruktúry v obciach a mestách 

19. - 25. Projektové zámery v rámci opatrenia 2.8.3 Udržateľná mobilita BSK 

26. Informácia o činnosti Kooperačnej rady UMR 

27. Rôzne 

Po predstavení programu a pokynov k hlasovaniu odovzdal slovo p. Drobovi, ktorý požiadal 

prítomných členov Rady partnerstva o pripomienky k Programu. 

Diskusia: 

- P. primátor Modry navrhol zmenu programu v časti Projektové zámery v rámci 

opatrenia 2.7.4 Podpora budovania prvkov zelenej a modrej infraštruktúry v obciach 

a mestách. P. primátor navrhol posun bodu č. 14 Projektový zámer „Rozvoj prvkov 

zelenej infraštruktúry v centre obce Slovenský Grob“ žiadateľa obec Slovenský Grob 
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pred bod č. 12 a teda ako prvý z projektových zámerov. Uvedené navrhuje nakoľko 

došlo k územnej dohode a podpore tohto projektu, tak aby mohol byť schválený ešte 

z terajšej alokácie. Dôvod na posun je ten, že projekt sa javí ako najviac pripravený 

a čerpanie už môže byť začiatkom roka. 

- P. Furik upresnil predmetnú zmenu a teda že prvých 11 bodov sa nemení a následne 

bude Projektový zámer „Rozvoj prvkov zelenej infraštruktúry v centre obce Slovenský 

Grob“ presunutý na bod č. 12. pred Projektový zámer „Zeleno-modrá revitalizácia 

Medickej záhrady“, ktorý bude č. 13 a Projektový zámer „Revitalizácia 

Hviezdoslavovho námestia“ bude č. 14. Ostatné body ostávajú v pôvodnom poradí. 

- P. starosta starého mesta sa opýtal na základe čoho došlo k predmetnej zmene, keďže 

Projektový zámer „Zeleno-modrá revitalizácia Medickej záhrady“, skončil prvý 

z hľadiska zhodnotenia prínosu projektu a preto by sa tento program nemal takto meniť. 

Medickú záhradu navštevujú ročne desaťtisíce ľudí a potrebujú spraviť túto zeleno-

modrú revitalizáciu. Tým, že splnili všetky požadované kritéria a dostali sa na prvé 

miesto nevidí dôvod na túto zmenu. P. starosta upozornil, že nevie kto urobil túto 

dohodu s ktorou nesúhlasí, keďže s nimi táto dohoda nebola uzatvorená. 

- P. Furik upresnil, že hodnotiace kritéria, ktoré boli nastavené a schválené na RP, tvoria 

vždy iba nejaký podklad pre nasledovné rozhodnutie na úrovni RP, na úrovni komory 

územnej samosprávy. Všetky pozbierane projektové zámery boli, nejakým spôsobom 

za klasifikované, vyhodnotené a zostavené do podoby rebríčka, ktorý určuje poradie 

v rámci schvaľovania na úrovni RP. Dávame priestor, čo je úplne legitímne, pre vznik 

územnej dohody, pokiaľ by chceli členovia RP na základe iných kritérií alebo vlastných 

priorít uprednostniť niektorý z projektov. Župa to nebude obmedzovať alebo 

podporovať, len reflektuje to čo bolo deklarované z pohľadu územia. 

- P. starosta starého mesta uviedol, že ho to mrzí, že z pozície pozorovateľov neboli 

pozvaný na takúto dohodu a nerozumie tomu. Ďalej uviedol, že pred rokom sa schválili 

pravidla, ako sa snažiť a postupovať, na základe ktorých získali prvé miesto a teraz sú 

odsunutí na druhom mieste. 

- P. primátor Pezinka uviedol, že by nebol rád aby vznikali fámy o tom, že niekto sa s 

niekým dohodol resp. nedohodol. RP je vždy o územnej dohode, ktorá sa niekedy rodí 

ľahšie niekedy ťažšie. Výsledok má byť taký, aby sa čerpali financie a to čo 

najrýchlejšie. Treba dokázať, najmä neprajníkom rozdeľovania finančných prostriedkov 

cez RP, že ich vieme rozdeľovať. Podľa dostupených informácií je Slovensky Grob, 

technicky, administratívne a s právoplatnými povoleniami pripravený najlepšie. Je 

schopný začať realizovať veci okamžite ako dôjde k schváleniu v tejto RP, čiže koncom 

januára. To je nespochybniteľný fakt, ktorý je dôležitým argumentom pre RO o tom, že 

sme schopný peniaze vyčerpať. Medická záhrada je tiež nesmierne dôležitý projekt, 

avšak nachádza sa v pamiatkovej zóne a podlieha rozhodnutiam krajského 

pamiatkového úradu, preto nebude realizácia až tak jednoduchá. To že ostatné projekty 

ostanú v zásobníku neznamená, že sa nebudú realizovať, treba počkať na realokáciu. 

- P. primátor Modry potvrdil, že presun vyplýval zo stavu pripravenosti projektu. Ďalej 

uviedol, že ostatné projekty boli pripravené kvalitne a presun bol len na základe toho, 

že projekt sa môže realizovať už v januári.  

- P. starosta Ružinova zhodnotil, že pri hľadaní územnej dohody sa nakoniec treba 

dohodnúť na rozdelení obmedzených zdrojov. Hlavný problém podľa p. starostu 

vyplýva z toho, že môže ísť o posledné pridelenie peňazí na projekt a na ďalšie projekty 
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zo zásobníka už peniaze nebudú. Následne sa opýtal p. Furika, či a v akom štádiu je 

pripravená revízia. Ak teda zdroje budú doplnené, tak podľa p. starostu napätie poľaví.  

- P. Furik potvrdil, že zo stany BSK bola vznesená požiadavka v rámci revízie, ktorá je 

už v procese revízie Programu Slovensko. O bližšie informácie p. Furik poprosil p. 

Vozárovú z MIRRI. 

- P. Vozárová informovala, že s Ministerstvom dopravy a Ministerstvom práce, 

sociálnych vecí a rodiny, sú už dohodnutí na presunoch, ktoré boli za všetkých 

územných partnerov navrhované. S Ministerstvom životného prostredia sú v rokovaní, 

práve kvôli infringementom a ďalším záležitostiam. Koncom januára bude komisia pre 

cieľ politiky 5. do ktorej by už chceli predkladať kompletný materiál s návrhmi 

presunov. Ako náhle komisia pre cieľ politiky 5 odporučí Monitorovaciemu výboru 

schváliť tieto návrhy presunov, územný partneri dostanú nové alokačné tabuľky. 

K formálnemu potvrdeniu a schváleniu Monitorovacím výborom by malo dôjsť 18. 

marca. Dobrá správa pre BSK, ako viac rozvinutý región je, že sa podarilo vyrukovať 

to, že všetko ide “malou zmenou“, iba schválením Monitorovacím výborom. Nie je 

potrebné schvaľovanie na úrovni Európskej komisie. 

- P. starosta starého mesta poznamenal, že kritérium „stav pripravenosti“ bolo prvý krát 

predstavené na online zasadnutí miestnej komory 11.12.2024. Ak by to mali 

odkomunikované skôr, vedeli by sa podľa toho zariadiť. Podľa p. starostu, môže ísť 

o precedens, keďže sa dohodli bez nich aj keď sú pozorovatelia a nesúhlasí s presunom. 

- P. Furik vysvetlil, že stav pripravenosti alebo termín kedy bude relevantné predložiť 

ŽoNFP nie je oficiálnym kritériom. Ide o zámer územia vo vzťahu k čerpaniu. 

- P. starosta starého mesta uviedol, že pri projektoch schválených minulý rok a počas roka 

stav pripravenosti nebol kritériom. 

- P Furik opätovne uviedol, že stav pripravenosti nie je kritériom ani teraz. Ide len 

o argumentáciu územia, prečo sa rozhodli uprednostniť projekt Slovenského Grobu. 

Župa je v pozícii pozorovateľa a administrátora RP a nechce obhajovať túto dohodu. 

Župa len reflektuje tento návrh na presun projektu. 

- P. Lukáčová vysvetlila, že rozhodnutie je na samosprávnej komore. Partneri dostali 

zoznam projektov, z ktorých si vybrali jeden, ktorý chcú teraz predsunúť a financovať. 

Netýka sa to kritérií, keďže tie splnili všetky projekty, ktoré sú predkladané a nejde teda 

o ďalšie kritérium. P. Lukáčova tiež podotkla, že župa funguje ako administrátor. 

Samosprávna komora dáva pozmeňujúci návrh do programu, že chce posunúť jeden 

projekt do podpory už teraz a vybrala si jeden projekt zo všetkých relevantných 

projektov, ktoré splnili určené kritéria. Nejde teda o projekt ktorý by splnil iné kritéria, 

ktoré by nespĺňali iné projekty. Toho sa treba držať, aby navonok nevyzeralo, že sa 

pridávajú nové kritéria. 

- P. starosta starého mesta si otvoril zoznam členov komory miestnej územnej 

samosprávy a rád by vedel, ktorý členovia tam boli a či hlasovali za to, aby sa zmenil 

program. 

- P. primátor Modry upresnil, že na komore sa nehlasuje a hlasovať sa bude teraz na RP. 

Podotkol, že v rámci komory došlo k dohode o presune projektu na základe stavu 

pripravenosti, aby sa mohlo čerpať čo najskôr.  

- P. starosta starého mesta chcel vedieť, že kto z členov sa podieľal na tejto dohode. Rád 

by si to ujasnil, keďže neboli pozvaní.  

- P. primátor Modry upresnil, že pri dohode boli všetci členovia okrem p. Kratochvílovej 

a pri hlasovaní, bude zrejmé, kto bol za dohodu. 
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Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu programu p. primátora Modry o posun bodu č. 14 

Projektový zámer „Rozvoj prvkov zelenej infraštruktúry v centre obce Slovenský Grob“ 

žiadateľa obec Slovenský Grob na miesto bodu č. 12 a teda ako prvý z projektových 

zámerov 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 21 

PROTI: 2 

ZDRŽALO SA: 8 

NEHLASOVALO: 2 

Pozmeňujúci návrh bol prijatý 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021 - 

2027 schvaľuje Program zasadnutia. 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 28 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 2 

NEHLASOVALO: 3 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č. 2: Aktualizácia projektového zásobníka integrovanej územnej stratégie Bratislavského 

kraja na roky 2021-2027 (verzia 4.3) 

P. Furik, zastupujúci sekretariát Rady partnerstva BSK, informoval prítomných členov o tom, 

že všetkých územných partnerov a všetkých členov partnerstva, pravidelne oslovujeme 

o doplnenie, upravenie, aktualizáciu projektového zásobníka konkrétnych projektových 

zámerov, ktoré evidujeme ako dopyt z územia, či už sa to týka rozpočtu, obsahového nastavenia 

projektových zámerov, zmeny prioritizácie ako aj stavu pripravenosti projektov. Takisto 

spomenul, že štandardne sa predkladá materiál v dvoch verziách. Jedna verzia so sledovaním 

zmien, aby bolo vidno úpravy vo vzťahu k predchádzajúcim verziám a druhá verzia v čistej 

forme. 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  

Návrh uznesenia: 
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Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

schvaľuje Aktualizáciu projektového zásobníka Integrovanej územnej stratégie 

Bratislavského kraja na roky 2021-2027 (verzia 4.3). 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 32 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 1 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č. 3: Schválenie indikatívneho harmonogramu zasadnutí Rady partnerstva pre integrovaný 

územný rozvoj Bratislavského kraja na rok 2025 

Diskusia: 

- p. Furik uviedol, že ide o bod, ktorý sa schvaľuje na ročnej frekvencii. Jeho cieľom je 

poskytnúť indikatívny harmonogram zasadnutí na nasledujúci rok. Rada partnerstva zasadá na 

kvartálnej báze, čiže tie termíny, ako boli predložené, sa držia v podstate na úrovni kalendárnych 

týždňov. Je to z toho dôvodu, že je veľmi problematické alebo teda rizikové určiť teraz presný 

deň zasadnutia, keďže je snaha v maximálnej možnej miere vyhovieť partnerom a teda podporiť 

účasť aj s ohľadom na zasadnutia mestských, miestnych zastupiteľstiev, ale aj mestských rád a 

pod. Tak isto monitorovacích výborov alebo iných pracovných skupín, ktorých sú viacerí 

členmi. Zasadnutia sú plánované v štrnástom týždni budúceho roku, čiže v podstate v tom prvom 

aprílovom týždni, následne v dvadsiatom šiestom týždni, v tridsiatom deviatom a v päťdesiatom 

prvom týždni. Mimo týchto zasadnutí sa v prípade potreby vie urobiť aj ad hoc zasadnutie RP 

na základe požiadavky, či už niektorého z členov rady partnerstva alebo na základe vlastného 

podnetu napr. v prípade, evidencie nejakého dopytu projektov v rámci konkrétnej výzvy, ktoré 

by sa mali rýchlejšie podporiť. Takisto zostáva v platnosti aj možnosť per rollam hlasovaní v 

prípade, ak by nastala nejaká skutočnosť, ktorú je potrebné operatívne vyriešiť rozhodnutím 

rady partnerstva, čiže tie možnosti tam zostávajú. 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

na svojom rokovaní schvaľuje indikatívny harmonogram zasadnutí Rady partnerstva pre 

integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na rok 2025 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 32 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 1 



RADA PARTNERSTVA BSK 

6 

 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

ÚPRAVA UZNESENÍ VO VZŤAHU K VÝZVE NA OPATRENIA 2.1.2 a 2.2.2 PROGRAMU 

SLOVENSKO 

- P. Furik oznámil, že ide o blok hlasovaní alebo blok ôsmich bodov programu, ktoré sa 

venujú jednej a tej istej veci. Je to v podstate vec, ktorú si dobrovoľne implementovali 

do znení uznesení a síce 12 mesačná lehota od schválenia uznesenia RP na 

rozpracovanie a predloženie projektových zámerov do predmetných výziev, ktorých sa 

týkajú. Implementácia prebehla najmä s cieľom mať časový dohľad alebo dohľad nad 

časom predkladania projektových zámerov a tak isto aj s tým, aby do rady partnerstva 

chodili projektové zámery, ktoré už sú aspoň v nejakom stupni rozpracovanosti a 

zároveň teda dokázali priniesť aj reálne čerpanie alebo zazmluvnenie a realizáciu 

projektov v čase. P. Furik podotkol, že určite sa chcú vyvarovať tomu, ako je to žiaľ 

štandard alebo tradícia z predchádzajúcich programových období, kedy naozaj najväčší 

objem tých alokácií sa čerpal vždy až v tých posledných rokoch, čiže s týmto zámerom 

si do uznesení dali podmienku predloženia žiadosti o poskytnutie NFP pri schválených 

projektových zámerov do 12 mesiacov. V opatrení 2.1.2, a 2.2.2, čo sú teda opatrenia, 

ktoré má v gescii SIEA, do dnešného dňa nie je evidované vyhlásenie výzvy pre 

projektové zámery alebo pre žiadosti o NFP, ktoré boli schválené, či už radami 

partnerstva alebo teda na úrovni kooperačných rád, udržateľného mestského rozvoja. Z 

tohto dôvodu logicky nebolo možné naplniť zo strany žiadateľov alebo zo strany 

predkladateľov projektových zámerov túto podmienku. Následne p. Furik uviedol, že 

sa rozhodli predĺžiť platnosť týchto uznesení alebo teda predĺžiť lehotu platnosti týchto 

uznesení vo vzťahu k tomu, dokedy je potrebné tieto projektové zámery rozpracovať a 

predložiť v podobe žiadosti o poskytnutie NFP o ďalších 12 mesiacov, čo je fér a 

korektný prístup zo strany BSK, ale aj zo strany partnerov, keďže vo finále o tom 

rozhodujú. P. Furik dal priestor na vyjadrenie zástupcom SIEA, ktorý by možno vedeli 

povedať aktuálny stav prípravy výzvy, a teda kedy možno je nejaký reálny predpoklad 

jej vyhlásenia, aby sa bolo možné v rámci týchto projektových zámerov adekvátne 

zariadiť. 

- zástupca SIEA uviedol, že včera dostali posledné pripomienky od MIRRI, ktoré v 

najbližších dňoch zapracujú a výzva bude pripravená k vyhláseniu. 

- P. Furik pripomenul ešte jednu vec, a to je uznesenie vlády, ktoré zaväzuje všetky 

sprostredkovateľské orgány, vrátane riadiaceho orgánu, k vyhláseniu výziev pre 

integrované územné investície, čiže pre projekty schválené na platforme RP a 

kooperačnej rady ÚMR a to do konca roka 2024. Je veľký predpoklad alebo teda zo 

strany SIEA je takisto maximálna snaha k tomu, aby toto bolo naplnené a teda 

predpokladajú vyhlásenie výzvy ešte do konca roka. Každopádne tým, že týchto 8 

konkrétnych projektových zámerov bolo schválených v priebehu minulého roka na 

zasadnutí RP, ktoré sa udialo 18.12.2023, aktuálne by im uplynula platnosť z pohľadu 

12 mesiacov. Preto pre týchto konkrétnych 8 projektových zámerov je požiadavka o 

podporu v zmysle predĺženia platnosti týchto uznesení o ďalších 12 mesiacov. 
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Bod č. 4: Projektový zámer „Obnova budovy Materskej školy Damborského 3 - zníženie 

energetickej náročnosti“ žiadateľa Mestská časť Bratislava – Dúbravka 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027  

a) schvaľuje predĺženie lehoty na predloženie Žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku uznesenia Rady Partnerstva pre 

Integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 č. 

14/2023 z 18. 12. 2023 o 12 mesiacov odo dňa účinnosti tohto uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 32 

ZA: 32 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č. 5: Projektový zámer „Zvyšovanie energetickej účinnosti budovy miestneho úradu“ 

žiadateľa Mestská časť Bratislava – Dúbravka 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje predĺženie lehoty na predloženie Žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku uznesenia Rady Partnerstva pre 

Integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 č. 

15/2023 z 18. 12. 2023 o 12 mesiacov odo dňa účinnosti tohto uznesenia 

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 33 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 
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- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č. 6: Projektový zámer „Obnova budovy ZŠ Karloveská 61 z hľadiska zníženia 

energetickej náročnosti prevádzky školy“ žiadateľa Mestská časť Bratislava – Karlova Ves 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje predĺženie lehoty na predloženie Žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku uznesenia Rady Partnerstva pre 

Integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 č. 

16/2023 z 18. 12. 2023 o 12 mesiacov odo dňa účinnosti tohto uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 33 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

 

Bod č. 7: Projektový zámer „Zvýšenie energetickej účinnosti budovy MŠ a OÚ v obci 

Štefanová“ žiadateľa obec Štefanová 

Diskusia:  

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje predĺženie lehoty na predloženie Žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku uznesenia Rady Partnerstva pre 

Integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 č. 

17/2023 z 18. 12. 2023 o 12 mesiacov odo dňa účinnosti tohto uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 33 
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PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č. 8: Projektový zámer „Zníženie energetickej náročnosti základnej školy s vyučovacím 

jazykom maďarským“ žiadateľa obec Tomášov 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje predĺženie lehoty na predloženie Žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku uznesenia Rady Partnerstva pre 

Integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 č. 

18/2023 z 18. 12. 2023 o 12 mesiacov odo dňa účinnosti tohto uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 33 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č. 9 Projektový zámer „Obecný úrad, obnovenie historickej budovy a zlepšenie 

energetickej hospodárnosti“ žiadateľa obec Záhorská Ves 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje predĺženie lehoty na predloženie Žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku uznesenia Rady Partnerstva pre 

Integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 č. 

19/2023 z 18. 12. 2023 o 12 mesiacov odo dňa účinnosti tohto uznesenia 



RADA PARTNERSTVA BSK 

10 

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 32 

ZA: 32 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 1 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č .10: Projektový zámer „Zabezpečenie energetickej efektívnosti administratívnej budovy 

Miestneho úradu mestskej časti Bratislava - Ružinov“ žiadateľa Mestská časť Bratislava – 

Ružinov 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje predĺženie lehoty na predloženie Žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku uznesenia Rady Partnerstva pre 

Integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 č. 

20/2023 z 18. 12. 2023 o 12 mesiacov odo dňa účinnosti tohto uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 33 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.11. - Projektový zámer „Obnova budovy obecného úradu“ žiadateľa obec Píla 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 
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a) schvaľuje predĺženie lehoty na predloženie Žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku uznesenia Rady Partnerstva pre 

Integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 č. 

27/2023 z 18. 12. 2023 o 12 mesiacov odo dňa účinnosti tohto uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 33 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

PROJEKTOVÉ ZÁMERY V RÁMCI OPATRENIA 2.7.4 PODPORA BUDOVANIA 

PRVKOV ZELENEJ A MODREJ INFRAŠTRUKTÚRY V OBCIACH A MESTÁCH 

P. Furik informoval, že nasleduje blok projektov zameraných na adaptáciu na zmenu klímy 

financovaných z opatrenia Programu Slovensko 2.7.4. Podpora, budovanie prvkov zelenej a 

modrej infraštruktúry v obciach a mestách. Následne informoval aký priebeh bude mať táto 

časť a teda, že konkrétny nositeľ daného projektového zámeru, predstaví krátku prezentáciu, 

vysvetlenie toho, čo ten ktorý konkrétny projektový zámer prináša, aké sú jeho výstupy, aká je 

finančná náročnosť tj. základný sumár informácií. Členovia RP mali dispozícii samotné 

projektové zámery, v ktorých sú detailne popísané všetky aspekty týchto projektov, čiže aj s 

ohľadom na šetrenie spoločného času poprosil p. Furik o stručnosť v rámci týchto prezentácií. 

V rámci zmeny programu, ktorá bola schválená začne ako prvý projektový zámer žiadateľa 

obce Slovenský Grob. 

 

Bod č.12. - Projektový zámer „Rozvoj prvkov zelenej infraštruktúry v centre obce Slovenský 

Grob“ žiadateľa obec Slovenský Grob 

Projektový zámer bol prezentovaný p. starostom Slovenského Grobu 

Diskusia: 

- P. Kratochvílová uviedla prečo sa zdrží hlasovania a teda kvôli tomu, že neboli úplne 

jasné kritériá a mesto Bratislava nemalo všetky informácie. Dúfa, že nabudúce budú 

súčasťou každého rozhodovania. 

- P. primátor Modry predniesol návrh zmeny uznesenia: „Schvaľuje zámer do 100 % 

alokácie. Nie nad. Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského 

kraja na roky 2021 - 2027 na svojom rokovaní schvaľuje projektový zámer integrovaný 

územnej investície, Rozvoj prvkov zelenej infraštruktúry v centre obce Slovenský Grob 

žiadateľa obec Slovenský Grob. Projektový zámer integrovaný územnej investície 

schvaľovaný do 100 percentové opatrenia 2.7.4.“ 
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- P. Droba uviedol, že bude stačiť jedno hlasovanie a osvojujú si tento návrh, lebo je 

logicky v súlade s odhlasovanou zmenou programu. 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Rozvoj prvkov 

zelenej infraštruktúry v centre obce Slovenský Grob žiadateľa obec 

Slovenský Grob. Projektový zámer integrovanej územnej investície je 

schvaľovaný do 100 % COV opatrenia 2.7.4. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 

do príslušnej výzvy s kódom PSK-MIRRI-008-2024-ITI-EFRR do 12 

mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 34 

ZA: 27 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 4 

NEHLASOVALO: 3 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.13. - Projektový zámer „Zeleno-modrá revitalizácia Medickej záhrady“ žiadateľa 

mestská časť Bratislava – Staré mesto 

Projektový zámer bol prezentovaný zástupcom MČ staré mesto 

Diskusia: 

- p. Uhler uviedol, že ide o veľmi významné miesto v centre hlavného mesta. Verí, že 

tento projekt bude podporený, aby bol naozaj prvý v zásobníku, keď sa už tak rozhodlo. 

Tiež verí, že sa podarí získať peniaze do zásobníka a v júni bude môcť pán starosta robiť 

veci, ktoré chcel podľa pôvodného harmonogramu. 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Zeleno-modrá 

revitalizácia Medickej záhrady žiadateľa mestská časť Bratislava – Staré 

mesto. Projektový zámer integrovanej územnej investície je schvaľovaný 

nad 100 % COV opatrenia 2.7.4. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
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do príslušnej výzvy s kódom PSK-MIRRI-008-2024-ITI-EFRR do 12 

mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 31 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 1 

NEHLASOVALO: 1 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.14. - Projektový zámer „Revitalizácia Hviezdoslavovho námestia“ žiadateľa mestská 

časť Bratislava – Staré mesto 

Projektový zámer bol prezentovaný zástupcom MČ staré mesto Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Revitalizácia 

Hviezdoslavovho námestia žiadateľa mestská časť Bratislava – Staré 

mesto. Projektový zámer integrovanej územnej investície je schvaľovaný 

nad 100 % COV opatrenia 2.7.4. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť 

predložiť do príslušnej výzvy s kódom PSK-MIRRI-008-2024-ITI-EFRR 

do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 32 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 1 

- Uznesenie bolo prijaté 
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Bod č.15. - Projektový zámer „Obnova verejného priestranstva prostredníctvom vybudovania 

zelenej infraštruktúry na Kláštornom námestí v Malackách“ žiadateľa mesto Malacky 

Projektový zámer bol prezentovaný viceprimátorom mesta Malacky 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Obnova 

verejného priestranstva prostredníctvom vybudovania zelenej 

infraštruktúry na Kláštornom námestí v Malackách žiadateľa mesto 

Malacky. Projektový zámer integrovanej územnej investície je 

schvaľovaný nad 100 % COV opatrenia 2.7.4. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť 

predložiť do príslušnej výzvy s kódom PSK-MIRRI-008-2024-ITI-EFRR 

do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 33 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.16. - Projektový zámer „Revitalizácia parku Mariánska za účelom zachovania 

biodiverzity, zelenej infraštruktúry a zníženie znečistenia v obci Dunajská Lužná“ žiadateľa 

obec Dunajská Lužná 

Projektový zámer bol prezentovaný p. starostom obce Dunajská Lužná 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje Projektový zámer integrovanej územnej investície 

Revitalizácia parku Mariánska za účelom zachovania biodiverzity, 

zelenej infraštruktúry a zníženie znečistenia v obci Dunajská Lužná 
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žiadateľa obec Dunajská Lužná. Projektový zámer integrovanej územnej 

investície je schvaľovaný nad 100 % COV opatrenia 2.7.4. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť 

predložiť do príslušnej výzvy s kódom PSK-MIRRI-008-2024-ITI-EFRR 

do 12 mesiacov od prijatia uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 33 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

 

Bod č.17. - Projektový zámer „Rozvoj prvkov zelenej infraštruktúry v obci Malinovo“ žiadateľa 

obec Malinovo 

Projektový zámer bol prezentovaný zástupkyňou obce Malinovo 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Rozvoj 

prvkov zelenej infraštruktúry v obci Malinovo žiadateľa obec Malinovo. 

Projektový zámer integrovanej územnej investície je schvaľovaný nad 

100 % COV opatrenia 2.7.4. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť 

predložiť do príslušnej výzvy s kódom PSK-MIRRI-008-2024-ITI-EFRR 

do 12 mesiacov od prijatia uznesenia. 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 33 

PROTI: 0 



RADA PARTNERSTVA BSK 

16 

 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.18. - Projektový zámer „Rekonštrukcia verejných priestranstiev v obci Šenkvice s 

vybudovaním modrej a zelenej infraštruktúry“ žiadateľa obec Šenkvice 

Projektový zámer bol prezentovaný starostom obce Šenkvice 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 

Rekonštrukcia verejných priestranstiev v obci Šenkvice s vybudovaním 

modrej a zelenej infraštruktúry žiadateľa obec Šenkvice. Projektový 

zámer integrovanej územnej investície je schvaľovaný nad 100 % COV 

opatrenia 2.7.4. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť 

predložiť do príslušnej výzvy s kódom PSK-MIRRI-008-2024-ITI-EFRR 

do 12 mesiacov od prijatia uznesenia. 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 33 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

PROJEKTOVÉ ZÁMERY V RÁMCI OPATRENIA 2.8.3 UDRŽATEĽNÁ MOBILITA BSK 

- p. Furik na začiatok vyzdvihol spoluprácu s ministerstvom dopravy. Jedná sa o sedem 

konkrétnych projektových zámerov, ktoré v rôznych stupňoch pripravenosti už aj 

vzájomne s Ministerstvom dopravy konzultovali. Dovolia si povedať, že sú vo veľkej 

miere vyčistené z pohľadu oprávnenosti a z pohľadu ďalších detailov. Pripomienky 

ministerstva, sa na včerajšej konzultácii viac menej dočistili a vyčistili a v nejakej miere 

uplatnili alebo sa preniesli do úpravy niektorých častí týchto projektových zámerov. K 

týmto zmenám dochádza na základe, či už usmernení alebo pripomienok Ministerstva 
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dopravy. Vo väčšej miere sa jednalo o technické záležitosti, či už vec ako to, že v 

podstate pri financovaní z kohézneho fondu sa neuplatňuje kategorizácia regiónov alebo 

to delenie štandardne na viac a menej rozvinuté regióny, čiže toto bolo vždy upravené v 

rámci projektových zámerov. V niektorých konkrétnych projektových zámerov sa 

doladili cieľové hodnoty merateľných ukazovateľov. Takisto sa tie zmeny týkali aj 

nejakých nastavení rozpočtu za osobitným vyjadrením nepriamych výdavkov a v rámci 

limitov, ktoré výzva, ktorá už je vyhlásená, poskytuje. Ďalej delenie medzi priame 

hlavne aktivity a doplnkové aktivity, čo je vlastne vec, ktorú po dohode s Ministerstvom 

dopravy vždy zlúčili do jedného riadku. S ohľadom na to, že ministerstvo aktuálne 

pripravuje aktualizáciu výzvy, v rámci ktorej bude transformované nové nastavenie 

alebo nový pohľad práve na rozdelenie týchto hlavných aktivít a doplnkových aktivít. 

Preto, aby bola zachovaná nejaká flexibilita vo vzťahu k následnému predkladaniu 

žiadostí o NFP, boli toto tie zmeny, ktoré sa do tých jednotlivých projektových zámerov 

implementovali. 

Bod č.19. - Projektový zámer „Výstavba a modernizácia infraštruktúry VOD v obci Dunajská 

Lužná“ žiadateľa obec Dunajská Lužná 

Projektový zámer bol prezentovaný p. starostom obce Dunajská Lužná 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje Projektový zámer integrovanej územnej investície Výstavba a 

modernizácia infraštruktúry VOD v obci Dunajská Lužná žiadateľa 

obec Dunajská Lužná. Projektový zámer integrovanej územnej investície 

je schvaľovaný do 100 % COV opatrenia 2.8.3 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť 

predložiť do príslušnej výzvy s kódom PSK-MD-003-2024-ITI-KF do 12 

mesiacov od prijatia uznesenia. 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 31 

ZA: 30 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 1 

- Uznesenie bolo prijaté 
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Bod č.20. - Projektový zámer „Rozvoj infraštruktúry verejnej osobnej dopravy v obci Častá“ 

žiadateľa obec Častá 

Projektový zámer bol prezentovaný p. starostom obce Častá 

Diskusia: 

- p. Kollár formuloval miernu pochybnosť. Tento projekt prispeje k hlavným cieľom 

alebo očakávaným výsledkom cieľu politiky 2 a teda znižovaniu podielu individuálnej 

automobilovej dopravy. V tomto projekte sa uvádza ako cieľ zníženie podielu 

individuálnej automobilovej dopravy a zároveň teda ide o zvýšenie počtu parkovacích 

miest. P. Kollár má obavy, že z veľkej časti jednoducho nepôjde len o využívateľov 

alebo teda užívateľov verejnej osobnej dopravy pri tých, ktorí budú užívať tie 

parkovacie miesta. Ďalej sa p. Kollár pýtal k metodike výpočtu merateľného 

ukazovateľa, ktorý tam je uvedený. Teda používatelia novej alebo modernizovanej 

verejnej dopravy, počiatočná hodnota 0, cieľová hodnota 67 584. Akým spôsobom k 

tomu došlo? Pri prerátaní 365 dní v roku, krát 5 rokov, krát 37 parkovacích miest, to 

zhruba vychádza. Nemyslí si však, že sa dá očakávať, že každý deň v roku, vrátane dní 

pracovného voľna každé to miesto, využije cestujúci verejnou osobnou dopravou a teda 

boli by veľmi zvedaví, keď sa to podarí zrealizovať, že akým spôsobom sa tento 

indikátor bude blížiť k realite. To je prvá otázka a druhá je, že v tom projektovom zámere 

alebo formulári sa uvádza na viacerých miestach veta, že realizáciou projektu sa 

vytvoria podmienky pre integráciu verejnej hromadnej dopravy, individuálnej 

motorovej dopravy a cyklistickej dopravy. Akým spôsobom, lebo vlastne nikde inde sa 

tam cyklistická doprava žiadnym spôsobom nespomína, iba v týchto všeobecných 

vetách. 

- P. starosta odpovedal, že čo sa týka parkovacích miest, treba si uvedomiť, že obec Častá 

je stredisková obec. Občania z obce a z okolitých obcí môžu využiť parkovanie na to, 

aby využili autobusovú dopravu smerom do Bratislavy a smerom do Trnavy, pretože 

obec je na polovici tejto trasy, takže to je hlavný zámer. Druhá vec, čo sa týka 

využiteľnosti tých parkovacích miest. Častá je z hľadiska turistického ruchu zaujímavá 

hlavne lokalizáciou pri hrade Červený Kameň a je záujem vytvoriť priestor na to, aby 

ľudia, ktorí prídu do tejto destinácie, vedeli auto odparkovať v Častej, využiť kapacity 

v Častej a potom vyriešiť návštevu aj okolitých kultúrno historických pamiatok, ktorým 

je hrad Červený Kameň. Z toho vychádzal aj prepočet ukazovateľov. Čo sa týka 

cykloturistiky, týmto projektom sa vytvára priestor aj na to, že v budúcnosti sa 

predpokladá prepojenie okolitých obcí cyklochodníkmi. K tomu obec Častá v rámci 

územného plánu vytvorila už priestor na to, aby mohla žiadať pozemkový fond o 

pozemky, ktoré sú v jeho správe na to, aby sa toto prepojenie dosiahlo. Obec Častá je 

každoročne organizátorom veľkého celoslovenského cyklopodujatia, kde je 

návštevnosť zhruba 1000 ľudí. 

- P. Jesenský vysvetlil metodiku určenia cieľovej hodnoty meraného ukazovateľa. Táto 

hodnota bola určená nielen na základe používateľov tých parkovacích miest, ale aj 

každej jednej zastávke, ktorá sa nejakým spôsobom upravovala. Tie čísla vychádzajú na 

základe dostupných dát, ktoré sú od Bratislavskej dopravy. Konkrétne od priemerných 

týždenných nástupov. To znamená, že tie čísla sú nejakým spôsobom vyrátané na 

základe exaktných údajov a tie parkovacie miesta sú len jedna z malej časti, čo sa týka 



RADA PARTNERSTVA BSK 

19 

 

týchto používateľov. Väčšinu tých používateľov tvoria práve nastupujúci a vystupujúci 

na zastávkach. 

- P. Kollár sa spýtal, že či sa dá dostať k tým výpočtom tých indikátorov. Rozumie celkom 

tomu, že tie parkovacie miesta budú mať aj nejaký zmysel pri rekreačnom využití 

cestovnom ruchu atď. Len ten indikátor konkrétne hovorí o počte nových používateľov 

verejnej dopravy, čiže toto ako keby pod ten indikátor nespadá. Ďalej p. Kollár podotkol, 

aby vo formulároch boli viac vecní a nedávali tam možno zbytočne veci, ktoré s tým 

samotným projektom ešte nesúvisia 

- P. Jesenský ešte zareagoval k ukazovateľom. Tam sa hovorí o nových používateľoch, 

ale v zmysle novej alebo modernizovanej infraštruktúry. Nakoľko tie zastávky sú 

modernizovaná infraštruktúra a keďže tam infraštruktúra je teraz ako keby tá pôvodná, 

začína sa s nulovým ukazovateľom. Ten samotný prepočet je vždy aj o určitom odhade, 

pretože by tam mal byť samozrejme nejaký rast užívateľov, takže je to vždy o nejakej 

prognóze. 

- Zástupca Malokarpatského regiónu doplnil, že obec častá má aj školu, do ktorej chodia 

deti z okolitých obcí a zvýšenie bezpečnosti tých autobusových zastávok je kľúčová. 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Rozvoj 

infraštruktúry verejnej osobnej dopravy v obci Častá žiadateľa obec 

Častá. Projektový zámer integrovanej územnej investície je schvaľovaný 

do 100 % COV opatrenia 2.8.3. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť 

predložiť do príslušnej výzvy s kódom PSK-MD-003-2024-ITI-KF do 12 

mesiacov od prijatia uznesenia. 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 31 

ZA: 28 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 1 

NEHLASOVALO: 2 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.21. - Projektový zámer „Obratiská autobusov pri kultúrnom dome a v časti Malý́ Šúr v 

obci Kostolná́ pri Dunaji“ žiadateľa obec Kostolná pri Dunaji 

Projektový zámer bol prezentovaný p. starostom obce Kostolná pri Dunaji 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 
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Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje Projektový zámer integrovanej územnej investície Obratiská 

autobusov pri kultúrnom dome a v časti Malý Šúr v obci Kostolná pri 

Dunaji žiadateľa obec Kostolná pri Dunaji. Projektový zámer 

integrovanej územnej investície je schvaľovaný do 100 % COV opatrenia 

2.8.3. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť 

predložiť do príslušnej výzvy s kódom PSK-MD-003-2024-ITI-KF do 12 

mesiacov od prijatia uznesenia 

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 27 

ZA: 26 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 1 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.22. - Projektový zámer „Zvýšenie kapacity prestupného terminálu Krajinská, Sv. Jur“ 

žiadateľa mesto Svätý Jur 

Projektový zámer bol prezentovaný p. primátor mesta Svätý Jur 

Diskusia: 

- p. Kollár má podobnú obavu ako v projekte predtým, že stále sme v bode, ktorý sa má 

venovať podpore verejnej osobnej dopravy a cieľ politiky 2 nasmerovať k zníženiu 

intenzít individuálnej automobilovej dopravy. A vlastne ide o výstavbu nového 

terminálu, ktorý bude slúžiť ako záchytné parkovisko s 58 parkovacími miestami. P. 

Kollár ma obavy, že toto neprispeje k zníženiu individuálnej automobilovej dopravy v 

regióne, ani na Slovensku, ani v rámci obce. P. Kollár mal tri otázky a teda pre koho má 

to záchytné parkovisko slúžiť? Keďže susediace obce majú lepšie pokrytie a pre 

dochádzanie v rámci samotnej obce Svätý Jur je to nehospodárne. Druhá otázka opäť 

smeruje k indikátoru, k merateľnému ukazovateľu a teda akým spôsobom to bolo 

počítané? V projektovom zámere je časť, ktorá sa nazýva bod cyklostojany, súčasťou 

návrhu je vytvorenie zázemia pre cyklistov vo forme bezpečných cyklostojanov s 

dostatočnou kapacitou. V projektovom zámere nie je nikde uvedený počet tých miest, 

počet stojísk, ktoré sa idu vybudovať. 

- P. primátor odpovedal, že parkovisko na stanici už z veľkej časti využívajú práve 

obyvatelia Limbachu, pretože im je oveľa pohodlnejšie z Limbachu ísť na stanicu do 
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Svätého Jura ako na stanicu napr. do Grinavy, kde je to parkovanie obzvlášť zložité. 

Následne p. primátor uviedol, že v rámci obce je k častiam obce podstatne viac 

kilometrov ako odhad p. Kollára. K miestam na státie uviedol, že v realizačnej 

projektovej dokumentácii to už bude úplne presne stanovené. Tá sa akurát aktuálne 

tvorí. 

- P. Jesenský reagoval na otázku akým spôsobom to bolo počítané: „Ja som si našiel aj tie 

čísla. V prípade zastávky vo Svätom Jure máme priemerný týždenný nástup, nehovorím 

o výstupoch 2 447 cestujúcich, keď to vynásobíte 52, sme na hodnote 122 350 za rok. 

Tam ani nemusíme narátavať tie miesta a dosiahneme hodnotu, ktorú sme tam udávali, 

čiže to je konzervatívna hodnota, ktorá sa očakáva len vo vzťahu k nástupom na tej 

zastávke. To číslo je odhadované, my máme nejaké konzervatívne odhady, aby sme 

vedeli naplniť. Nemôžeme ísť na maximum, pretože môže nastať nejaká situácia, ako 

bol povedzme covid, kde to poklesne. Je to priemerná odhadovaná hodnota, aj tá 

hodnota 2 447 je priemerný týždeň, my musíme rátať s nejakými prázdninovými 

týždňami, musíme rátať s nejakými dovolenkovými týždňami, t zn. že to je odhadovaná 

hodnota, kde v podstate sa nejakým spôsobom zohľadňujú všetky tieto udalosti, čo sa 

týka priebehu za rok.“ 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Zvýšenie 

kapacity prestupného terminálu Krajinská, Sv. Jur žiadateľa mesto 

Svätý Jur. Projektový zámer integrovanej územnej investície je 

schvaľovaný do 100 % COV opatrenia 2.8.3. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť 

predložiť do príslušnej výzvy s kódom PSK-MD-003-2024-ITI-KF do 12 

mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 29 

ZA: 28 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 1 

NEHLASOVALO: 0 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.23. - Projektový zámer „Podpora udržateľnosti mestskej mobility a budovania prvkov 

zelenej a modrej infraštruktúry v Obci Tureň“ žiadateľa obec Tureň 

Projektový zámer bol prezentovaný p. starostom obce Tureň 

Diskusia: 
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- p. Kollár uviedol, že ako potreba realizácie projektu sa uvádza, že dôvodom v časti 1 je 

potreba zlepšenia dopravnej priepustnosti v úseku miesta realizácie, pričom teda 

priepustnosťou je tu zjavne myslená iba priepustnosť pre individuálnu automobilovú 

dopravu. V tomto naráža na to, že ide o vytvorenie zástavkovej niky, ktoré považuje za 

pomerne nehospodárne, nakoľko v jednom smere prechádza autobus 1× za hodinu. 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Podpora 

udržateľnosti mestskej mobility a budovania prvkov zelenej a modrej 

infraštruktúry v Obci Tureň žiadateľa obec Tureň. Projektový zámer 

integrovanej územnej investície je schvaľovaný do 100 % COV opatrenia 

2.8.3. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť 

predložiť do príslušnej výzvy s kódom PSK-MD-003-2024-ITI-KF do 12 

mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 29 

ZA: 27 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 2 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.24. - Projektový zámer „Výstavba a modernizácia infraštruktúry VOD v meste Senec - 

Záchytné parkovisko - Parkovací dom - Železničná - II. Etapa“ žiadateľa mesto Senec 

Projektový zámer bol prezentovaný zástupkyňou mesta Senec 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Výstavba a 

modernizácia infraštruktúry VOD v meste Senec - Záchytné parkovisko 

- Parkovací dom - Železničná - II. Etapa žiadateľa mesto Senec. 

Projektový zámer integrovanej územnej investície je schvaľovaný do 100 

% COV opatrenia 2.8.3. 
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b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť 

predložiť do príslušnej výzvy s kódom PSK-MD-003-2024-ITI-KF do 12 

mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 29 

ZA: 27 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 1 

NEHLASOVALO: 1 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.25. - Projektový zámer „Výstavba a modernizácia infraštruktúry VOD v meste Stupava“ 

žiadateľa mesto Stupava 

Projektový zámer bol prezentovaný  

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Výstavba a 

modernizácia infraštruktúry VOD v meste Stupava žiadateľa mesto 

Stupava. Projektový zámer integrovanej územnej investície je 

schvaľovaný do 100 % COV opatrenia 2.8.3. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť 

predložiť do príslušnej výzvy s kódom PSK-MD-003-2024-ITI-KF do 12 

mesiacov od prijatia uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 29 

ZA: 28 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 1 
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- Uznesenie bolo prijaté 

 

 

Bod č.26. - Informácia o činnosti Kooperačnej rady UMR 

Informácie o aktuálnom dianí v Kooperačnej poskytol p. Tomáš Čekme, vedúci oddelenia 

udržateľného mestského rozvoja 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

 

Bod č. 27.- Rôzne 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

 

P. Furik poprosil, aby sa v kontexte územnej spolupráce, aj v kontexte ďalších aktuálnych tém, 

ktoré sú, či už z Programu Slovensko alebo aj mimo externých zdrojov financovania, dostali 

k tomu, aby sa v priebehu, či už konca januára alebo prvej polovice februára opäť stretli na 

platforme regionálnych združení miest a obcí. Týmto poprosil prítomných zástupcov, aby to 

tlmočili ďalej, aby našli ideálne čo najskôr nejaké termíny, tak aby si to vedeli spoločne doladiť. 

Keďže tých tém na preberanie je naozaj dosť, p. Furik bude rád za návrhy termínov zo strany 

zástupcov a pokúsi sa v maximálnej miere prispôsobiť. Na záver p. Furik poďakoval kolegom, 

za odvedenú prácu, následne poďakoval aj za výbornú spoluprácu na platforme Rady 

partnerstva, ale aj mimo nej. 

Predseda Rady partnerstva Juraj Droba uzavrel diskusiu. Následne poprial všetkým krásne 

Vianoce. 

 

 

 

Spracoval: sekretariát RP  

Overil:  

 

Mgr. Juraj Droba, MA, MBA 

Predseda Rady partnerstva 

 09.01.2025

  


